
MARIJA BRAJDIĆ VUKOVIĆ: 

 - Dobar dan svima.  

 Ja imam pitanje u vezi sjedežnice odnosno trosjeda na Sljemenu koji se nalazi, znači 

koja se nalazi uz sami Crveni spust i ključna je za mogućnost uopće skijanja na Crvenom 

spustu. Kao što znamo u srpanjskom nevremenu je sjedežnica jako stradala, na nju su pala, 

zapravo na nju je palo drveće. Ono je rasčišćeno. Hrvatske šume su to riješile zapravo već u 

početak jeseni. Koliko znamo iz prvih izvješća sjedežnica nije u funkciji odnosno neće moći 

biti u funkciji.  

Pa sad mene zanima, zapravo bih pitala gradonačelnika je li stiglo konačno izvješće povezano 

sa sjedežnicom od tvrtke Doppelmayr i zapravo koji je plan sa sjedežnicom u narednom 

periodu? Hvala. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. Odgovor će dati gradonačelnik. Izvolite. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Ok. Hvala zastupnice Brajdić Vuković na pitanju. 

 Što se tiče sjedežnice ona je baš jako oštećena u srpanjskom nevremenu na način da je 

jako puno stabala doslovce se srušilo na sjedežnicu, prekinulo žice, sajle, oštetilo ona sjedala 

koja se nalaze na sjedežnici i to čini mi se u desecima, možda čak i stotinjak sjedala je 

oštećeno, znači ogromna šteta. Tu se isto tako moram reći postavlja pitanje kako se to uopće i 

moglo dogodit iz perspektive što pravila, i zamislite sigurnost, da jednostavno stabla ni ne bi 

smjela biti tako blizu tako visoka da mogu past na sjedežnicu jer onda time ugrožavaju 

sigurnost da je na njoj bilo ljudi. Tako da tu je ono neko duže pitanje kako se to uopće 

desetljećima radilo i kako se to uopće dogodilo. Međutim, na žalost se dogodilo. Šteta je 

ogromna.  

 Mi smo prije nekoliko dana konačno dobili od Doppelmayra pisano izvješće nakon što 

su oni izašli na teren i provjerili štetu. Na žalost popravak sjedežnice je toliko velik da ona 

nije moguće da se popravi. Ali rekao sam da je to onda dobra vijest jer to znači da idemo u 

novu sjedežnicu nakon više desetljeća što ona vapi, vapi za obnovom. Ta nova sjedežnica će 

koštati… Čak i da se moglo popraviti ta sjedežnica nova bi koštala samo nešto malo više nego 

popravak stare, međutim kažem nije moguć jer se jednostavno više ne proizvode takvi sustavi 

sa tri sjedala tako da idemo na četverosjedežnicu. Biti će nova. Pokrećemo javnu nabavu.  

I osigurati ćemo sredstva u sljedećoj godini da se to i dogodi. Do tada Crveni spust se zbog 

toga neće moći koristiti ali skijanja će na Sljemenu biti i na Bijelom i na Zelenom spustu. 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 


